

الكويت في: 2026/07/09

إشارتنا : 2026 /502

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

عملاً بأحكام المادة رقم (9/1-1-4) بشأن "الإفصاح عن أي تغيير في أعضاء الإدارة العليا والتنفيذية" من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح الخاص بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية والمتعلقة بتعيين السيد/ أحمد جابر محمد ربحان في منصب "رئيس التدقيق الداخلي" لدى بنك برقان.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،


فاضل محمود عبدالله
الرئيس التنفيذي - الكويت



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

2026/07/09	التاريخ
بنك برقان (ش.م.ك.ع)	أسم الشركة المدرجة
تعيين السيد / أحمد جابر محمد ربحان في منصب " رئيس التدقيق الداخلي " لدى بنك برقان وذلك بعد استلام كتاب بنك الكويت المركزي المؤرخ 2026/07/09	المعلومة الجوهرية
لا يوجد أثر على المركز المالي لبنك برقان.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،


فاضل محمود عبد الله
الرئيس التنفيذي - الكويت





Date : 09/07/2026

Ref : 502/2026

M/S. Boursa Kuwait

Dear Sirs,

Pursuant to the provisions of article (4-1-1/9) "Disclosure for change in Members of Senior/Executive Management" of Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Executive Summary of the Law No. 7 of 2010 and its amendments thereto. Attached is the Disclosure Form concerning disclosure of material information related to the appointment of Mr. Ahmad Gaber Mohammed Rehan to the position of the "Chief Internal Auditor" at Burgan Bank.

Best Regards,


Fadel Mahmoud Abdullah
Chief Executive Officer- Kuwait



SIGNIFICANT INFORMATION DISCLOSURE FORM

Date:	09/07/2026
Name of Listed Company	Burgan Bank (K.P.S.C)
Material Information	Appointment of Mr. Ahmad Gaber Mohammed Rehan to the position of "Chief Internal Auditor" at Burgan Bank after receiving CBK letter dated 09/07/2026.
Impact of Material Information on the Company's Financial Position	There is no effect on BB's Financial Position.


Fadel Mahmoud Abdullah
 Chief Executive Officer- Kuwait

